
              ROMANIA 
        JUDETUL VASLUI 
CONSILIUL LOCAL POIENESTI 
 
 
 
                                      
                                                               PROCES VERBAL, 
 
 
                           Incheiat  astazi   21.06.2018, in sedinta ordinara a Consiliului local 
                                                         Poienesti, judetul Vaslui. 
 
 
 
               Lucrarile sedintei Consiliului local incep la ora 15, in sediul  Primariei comunei 
Poienesti ,judetul Vaslui.              
                Doamna  Ciobanu Cecilia – secretarul comunei – face apelul nominal al 
consilierilor. 
              Domnul consilier Badea Ion  – cel mai in varsta consilier dintre cei prezenti, 
deschide lucrarile sedintei si constata ca este legal constituita, din totalul de 11 consilieri 
in functie fiind prezenti 10 consilieri. Lipseste motivat domnul  consilier  Bontea Ilior 
Aurica. 
               In conformitate cu prevederile art. 35 alin.1 din Legea nr. 215/2001 privind 
administratia publica locala, republicata, cu modificarile si completarile ulterioare- 
propun alegerea presedintelui de sedinta. 
               Domnul consilier  Badea Ion   propune ca presedinte de sedinta pe domnul 
consilier  Stanciu Petrica . Nu mai sunt alte propuneri. 
                Se supune la vot acesta propunere-  aprobandu-se in unanimitate. 
                La sedinta este prezent domnul primar  Caragata Manole Nelu. 
                Dintre invitati sunt prezenti : Bulgariu Constantin – delegat sat. Frasinu,  
Codrianu Viorel – delegat  sat. Fundu Vaii si  Gherase Gheorghe – delegat  sat Poienesti 
Deal, Cretu Ioan- cetatean al satului Poienesti . 
                Se supune la vot participarea invitatilor, aprobandu-se in unanimitate. 
                Domnul Presedinte de sedinta supune spre aprobare proiectul ordinei de zi asa 
cum a fost comunicat consilierilor prin convocare –Dispozitia  Primarului nr. 191  din  
15.06.2018.   
 

1.  Proiect de hotarare privind   aprobarea valorii de investitie a proiectului  
       « Achizitie tractor cu remorca si accesorii pentru gospodarire, in comuna  
       Poienesti,  judetul Vaslui », solicitarea scrisorii de garantie din partea Fondului  
       National de garantare a Creditelor pentru IMM, aprobarea bugetului de venituri  
        si cheltuieli.  
       2.     Proiect de hotarare  privind modificarea organigramei si a statului  

               de functii al personalului din aparatul de specialitate al primarului. 



3. Proiect de hotarare privind  aprobarea achizitionarii unor constructii si terenul 
aferent acestora din sat. Poienesti, comuna Poienesti, judetul Vaslui, de la  SC 
SIBEA  CORPORATION SRL Pungesti, judetul Vaslui. 

4. Proiect de hotarare privind  insusirea stemei comunei Poienesti, judetul Vaslui 
5. Raport activitate  viceprimar pentru anul 2017. 
6. Raport activitate consilieri- Antonache Ionel, Badea Ion, Balan Gheorghe, 

Bostaca Emilia, Bontea Ilior Aurica, Luca Ioan, Luca Clia Petronela, Minzatanu 
Mihai,Pargaru Constantin, Stanciu Petrica. 
Domnul primar  aduce la cunostinta domnilor consilier ca este necesar  sa  se  

adauge la ordinea de  zi  si proiectul de hotarare privind rectificarea bugetului local pe 
anul 2018. Se supune la vot aprobandu-se in unanimitate.            
               Se supune la vot ordinea de zi  – aprobandu-se in unanimitate.           
               Doamna Ciobanu Cecilia secretarul comunei - a pus la dispozitie inaintea 
sedintei  procesul verbal al sedintelor  din luna  mai 2018 . Nici un consilier nu a facut 
obiectiuni cu privire la continutul procesului verbal. 
              Se supune la vot procesul verbal al sedintelor din luna  mai 2018, aprobandu-se 
in unanimitate.                                
               Domnul  presedinte de sedinta  prezinta expunerea de motive si proiectul de 
hotarare   privind  rectificarea bugetului local pe anul 2018  . 
               Comisia de specialitate prezinta raportul de avizare. 
               Compartimentul de resort prezinta raportul de specialitate. 
               Dupa prezentarea materialelor se inscriu la cuvant urmatorii consilieri :  
Antonache Ionel, Luca Ioan, Balan Gheorghe si domnul viceprimar Flocea Ovidiu. 
               Domnul consilier Antonache Ionel -  la gradinita trebuie gard, fiti mai expliciti 
sa intelegem si noi. Sunt deacord cu rectificarea bugetului. 
                Domnul consilier Luca Ioan – despre ce amenda este vorba ? Sunt deacord cu 
rectificarea. Cred ca banii sunt din gaurile negre, dar cu telefoanele din celalalt mandat 
cum ramane cine le plateste ? 
                Domnul consilier Balan Gheorghe -  sunt deacord cu  rectificarea bugetului 
local. 
                Domnul primar Caragata Manole Nelu -  este  vorba de o amenda din 
mandatului trecut nu s-a platit in termen si acum daca nu achitam nu obtinem de la  
finante documente pentru proiecte. Daca sunt neclaritati va rugam sa intrebati , se 
vorbesc multe dar nu sunt adevarate. 
                Domnul viceprimar Flocea Ovidiu -  dupa cum vi s-a adus la cunostinta este 
vorba de transferul unor sume de la un capitol la altul. Sunt deacord cu rectificarea 
bugetului local . 
                Se supune la  vot art.1  din proiectul de hotarare  privind rectificarea bugetului 
local pe anul 2018    – voteaza  « pentru» toti cei  10 consilieri prezenti. 
                 Se supune la vot art.2 –voteaza « pentru « toti cei 10 consilieri prezenti.   
                 Se supune la vot proiectul de hotarare privind  rectificarea bugetului local  pe 
anul 2018    – voteaza  « pentru» toti cei  10 consilieri prezenti.         

          Domnul  presedinte de sedinta  prezinta expunerea de motive si proiectul de  
hotarare  privind   aprobarea valorii de investitie a proiectului    « Achizitie tractor cu 
remorca si accesorii pentru gospodarire, in comuna   Poienesti,  judetul Vaslui », 



solicitarea scrisorii de garantie din partea Fondului   National de garantare a Creditelor 
pentru IMM, aprobarea bugetului de venituri  si cheltuieli.   
               Comisia de specialitate prezinta raportul de avizare. 
               Compartimentul de resort prezinta raportul de specialitate. 
               Dupa prezentarea materialelor se inscriu la cuvant urmatorii consilieri :  Pargaru 
Constantin, Balan Gheorghe si viceprimarul Flocea Ovidiu.. 
               Domnul consilier Pargaru Constantin – sunt deacord cu proiectul de hotarare dar 
ce accesorii se  iau la tractor ? 
                Domnul consilier Balan Gheorghe – sunt deacord cu proiectul de hotarare, este 
un proiect  bun . 
               Domnul viceporimar Flocea Ovidiu –  sunt deacord cu proiectul de hotarare,  a 
mers greu acest proiect dar in momentele  critice  ne-a ajutat Cretu. 

       Se supune la  vot art.1  din proiectul de hotarare   privind   aprobarea valorii de  
investitie a proiectului   « Achizitie tractor cu remorca si accesorii pentru gospodarire, in 
comuna  Poienesti,  judetul Vaslui », solicitarea scrisorii de garantie din partea Fondului 
National de garantare a Creditelor pentru IMM, aprobarea bugetului de venituri  si 
cheltuieli– voteaza  « pentru» toti cei  10 consilieri prezenti. 
                Se supune la vot art.2 –voteaza « pentru « toti cei 10 consilieri prezenti.  
                Se supune la vot art.3 -   voteaza « pentru « toti cei 10 consilieri prezenti.  
                Se supune la vot art.4 -  voteaza « pentru « toti cei 10 consilieri prezenti.            

        Se supune la vot proiectul de hotarare privind   aprobarea valorii de investitie a  
proiectului  « Achizitie tractor cu remorca si accesorii pentru gospodarire, in comuna      
Poienesti,  judetul Vaslui », solicitarea scrisorii de garantie din partea Fondului   National 
de garantare a Creditelor pentru IMM, aprobarea bugetului de venituri  si cheltuieli – 
voteaza  « pentru» toti cei  10 consilieri prezenti. 

            Domnul  presedinte de sedinta  prezinta expunerea de motive si proiectul de  
hotarare  privind modificarea organigramei si a statului  de functii al personalului 
din aparatul de specialitate al primarului  
               Comisia de specialitate prezinta raportul de avizare. 
               Compartimentul de resort prezinta raportul de specialitate. 
               Dupa prezentarea materialelor se inscriu la cuvant urmatorii consilieri :  Luca 
Ioan, Bostaca Emilia. 
               Domnul consilier Luca Ioan –  se poate asa ceva , nu trebuie concurs ? Sunt 
deacord cu proiectul de hotarare. 
                Doamna consilier Bostaca Emilia – sunt deacord cu proiectul de hotarare. 
                Se supune la  vot  proiectul de hotarare   privind modificarea organigramei  

si a statului   de functii al personalului din aparatul de specialitate al primarului 
– voteaza  « pentru» toti cei  10 consilieri prezenti. 
              Domnul  presedinte de sedinta  prezinta expunerea de motive si proiectul de 
hotarare   privind aprobarea achizitionarii unor constructii si terenul aferent acestora din 
sat. Poienesti, comuna Poienesti, judetul Vaslui, de la  SC SIBEA  CORPORATION SRL 
Pungesti, judetul Vaslui.    
               Comisia de specialitate prezinta raportul de avizare. 
               Compartimentul de resort prezinta raportul de specialitate. 



               Dupa prezentarea materialelor se inscriu la cuvant urmatorii consilieri :  Luca 
Ioan, Minzatanu Miahai, Balan Gheorghe, Stanciu Petrica viceprimaruil comunei Flocea 
Ovidiu. 
                 Domnul consilier Luca Ioan – dupa cate stiu eu patronii sunt italieni. 
                 Domnul consilier  Minzatanu Miahi – sunt deacord cu proiectul de hotarare, 
daca reusim este o investitie buna. 
                 Domnul consilier Minzatanu Mihai -  sunt deacord cu proiectul de hotarare. 
                 Domnul consilier Balan Gheorghe – parca a mai crescut pretul un pic. Sunt 
deacord cu proiectul de hotarare. 
                  Domnul consilier Stanciu Petrica – la tranzactia de 3 miliarde cam vreo 3000 
lei trebuie sa plateasca la notar cumparatorul  impozitul. Sunt deacord cu proiectul de 
hotarare. 
                 Domnul viceprimar Flocea Ovidiu –  am incercat tot felul  de variante cu 
negocierea dar italienii nu renuntau la 68000 euro. Deoarece evaluarea noastra este sub 
acesta suma am reusit sa negociem numai pe suma de la evaluarea noastra. Dar o alta 
problema este ca vor avans pentru a achita datorii la finante sa fie  scoase bunurile de sub 
sechestru si pentru a achita datoriile la noi – deoarece ei nu mai produc nimic si nu au alta 
sursa de a achita aceste datorii. Am vorbit la  finante, am vorbit la notar si putem  da un 
avans incheiind un antecontract ca apoi imediat sa incheiem si contractul de vanzare 
cumparare. Dupa ce incheiem  antecontractul avocatul noastru ne-a spus ca trebuie 
inregistrat la OCPI. Incercam sa facem toate formalitatile legale pentru a nu pierde  
aceste imobile, fiind absolut necesare  la nivelul comunei. Am  solicitat suma de la 
finante care  este de 19.693 lei, la noi suma este de 54.121 lei  si numai aceste sume le 
vom da avans. Sunt deacord cu proiectul de hotarare. 
               Se supune la  vot art.1  din proiectul de hotarare privind  aprobarea 
achizitionarii unor constructii si terenul aferent acestora din sat. Poienesti, comuna 
Poienesti, judetul Vaslui, de la   SIBEA  CORPORATION SRL Pungesti, judetul Vaslui 
– voteaza  « pentru» toti cei  10 consilieri prezenti. 
                 Se supune la vot art.2 –voteaza « pentru « toti cei 10 consilieri prezenti.  
                 Se supune la vot art.3 –voteaza « pentru « toti cei 10 consilieri prezenti.  
                 Se supune la vot proiectul de hotarare  privind aprobarea achizitionarii unor 
constructii si terenul aferent acestora din sat. Poienesti, comuna Poienesti, judetul Vaslui, 
de la  SIBEA  CORPORATION SRL Pungesti, judetul Vaslui    – voteaza  « pentru» toti 
cei  10 consilieri prezenti.                        
              Domnul  presedinte de sedinta  prezinta expunerea de motive si proiectul de 
hotarare   privind insusirea stemei comunei Poienesti, judetul Vaslui     . 
               Comisia de specialitate prezinta raportul de avizare. 
               Compartimentul de resort prezinta raportul de specialitate. 
               Dupa prezentarea materialelor se inscriu la cuvant urmatorii consilieri :   
Pargaru  Constantin, Badea Ion . 
                Domnul Cretu Ioan -  roaga cu tot respectul sa se mai dezbata o data stema, 
considera ca nu il reprezinta. Sa se faca dezbatere cu cetatenii publica. A fost afisat  
numai procesul verbal nu si stema. 
                Domnul primar Caragata Manole Nelu- acesta stema a fost pusa in discutie  de 
doua ori pana acum  in perioada cand eu nu eram primar, dar nu a fost avizata de  



specialisti, ne-au facut modificari si trebuie din nou insusita. Nu mai dezinformati 
domnule Cretu  eu am sa demonstrez ca a fost afisata, nu este corect ce faceti. 
                Domnul consilier Pargaru Constantin-   daca a fost repspinsa de doua ori si nu 
aprobam cum au propus ei, ce facem credeti ?  Sunt deacord cu proiectul de hotarare. 
                 Domnul consilier Badea Ion – din punct de vedere istoric corespunde, nu stiu 
de ce nu au aprobat cum am propus noi.                
                Se supune la  vot art.1  din proiectul de hotarare  privind insusirea stemei 
comunei Poienesti, judetul Vaslui     – voteaza « pentru »  5 consilieri, « impotriva »  4 
consilieri «  se abtine »  1 consilier.  
                 Se supune la vot art.2 –voteaza « pentru  5 consilieri, « impotriva »  4 
consilieri «  se abtine »  1 consilier.  
                 Se supune la vot art. 3 – voteaza « pentru »  5 consilieri, « impotriva »  4 
consilieri «  se abtine »  1 consilier .  
                  Se supune la vot art.4 - voteaza « pentru »  5 consilieri, « impotriva »  4 
consilieri «  se abtine »  1 consilier.   
                 Se supune la vot proiectul de hotarare privind insusirea stemei comunei 
Poienesti, judetul Vaslui     –  voteaza « pentru »  5 consilieri, « impotriva »  4 consilieri 
«  se abtine »  1 consilier.    
                 Proiectul de hotarare privind insusirea stemei comunei Poienesti, judetul 
Vaslui -  datorita rezultatului votarii nu se adopta.      
                Domnul viceprimar Flocea Ovidiu prezinta raportul de activitate pe 
anul 2017. 
                Domnul consilier Luca Ioan – viceprimarul are atributii de mediu – 
trebuie mai multa curatenie. 
                Domnul viceprimar Flocea Ovidiu – atributiile de mediu sunt date la 
alti salariati. 
                Domnii consilieri : Antonache Ionel, Badea Ion, Balan Gheorghe, 
Bostaca Emilia, Luca Ioan, Luca Clia Petronela, Minzatanu Mihai, Pargaru 
Constantin , Stanciu Petrica – prezenta raportul de activitate pe anul 2017. 
                Se aproba programul  de activitati pentru trim III 2018. 
               Deoarece toate punctele de la ordinea de zi s-au epuizat  domnul Presedinte de 
sedinta – propune inchiderea sedintei. 
 
 
                        PRESEDINTE  DE SEDINTA,                                              SECRETAR, 
                               Stanciu Petrica                                                           Ciobanu Cecilia 


